
1/6

Zápis z 29. zasedání Zastupitelstva obce Včelná
konaného dne 6.10.2016 od 19,00 hodin v zasedací místnosti obecního úřadu

Navržený program jednání:

1. Schválení programu jednání
2. Jmenování ověřovatelů zápisu
3. Kontrola usnesení z 28. zasedání ZO
4. Zpráva o daňových příjmech k 30.9.2016
5. Zpráva o plnění rozpočtu k 30.9.2016
6. Rozpočtové opatření č. 22/2016
7. Odprodej části obecního pozemku 570/11 o výměře cca 70 m2
8. Znovuposouzení žádosti o schválení záměru směny části pozemku parc. č. 719/5 u bytového 

domu čp. 631 – zvětšení požadované výměry na 42 m2
9. Žádost o darování či prodej kanalizace DN300 v areálu Osiva Boršov
10. Zprávy místostarosty obce
11. Zprávy předsedů výborů a komisí obce
12. Různé
13. Diskuze

Přítomní zastupitelé:
1) Mgr. Kamil Feitl – místostarosta
2) Antonín Krajčír
3) Ing. Alice Nejedlá
4) Ing. Karel Pokorný
5) Ing. Stanislav Pražák (přišel v průběhu 

projednávání bodu 8)
6) Miroslava Stránská
7) Michal Šlinc
8) Roman Zajíček – místostarosta

Omluvení zastupitelé:
 Ing. Jarmila Mandžuková

Další zúčastněné osoby:
– zapisovatel Mgr. František Mareš
– 8 hostů dle prezenční listiny

Zasedání zahájeno v 19:00 hodin.

Jednotlivé body jednání doprovázeny informací promítanou dataprojektorem.

1. Zasedání zahájil a řídí jej místostarosta Mgr. Kamil Feitl.
Navrhuje na program jednání zařadit před bodem 3 ještě o znovuprojednání žádosti paní 
Stejskalové o souhlasné stanovisko k přístavbě bytového domu. S tímto doplněním program 
jednání schválen jednohlasně: 7 pro – 0 proti – 0 se zdrželi.

2. Ověřovateli zápisu jmenováni: Antonín Krajčír, Ing. Alice Nejedlá

Na žádost paní Stejskalové znovuprojednávána změna negativního vyjádření obce k přístavbě 
bytového domu čp. 608. Přítomná projektantka stavebního záměru doplňuje informaci, že stavbu by 
při pohledu zvnějšku zakryl betonový plot, takže by nerušila celkový vzhled bytovky.
Michal Šlinc uvádí, že u bytového domu je přístaveb více, byli se na místě podívat s předsedou 
stavební komise panem Průšou, a stavební komise nakonec doporučuje vydat souhlasné 
stanovisko.
Roman Zajíček uvádí, že dle něho je myšlenka přístavby je zcela špatná, očekával by, že potřebu 
většího prostoru žadatelka bude řešit výměnou bytu za větší či koupí většího.
Mgr. Kamil Feitl uvádí, že se mu záměr nelíbí, je to dle něho špatná myšlenka, ale bude při svém 
hlasování respektovat doporučení stavební komise.
Dáno hlasovat o vydání souhlasu se stavbou.
Návrh usnesení: "Zastupitelstvo obce Včelná schvaluje souhlasné vyjádření obce k přístavbě 
bytového domu čp. 608 stavebníka paní Stejskalové." neschválen hlasováním 4 pro (Ing. Alice
Nejedlá, Miroslava Stránská, Mgr. Kamil Feitl, Michal Šlinc) – 3 proti (Ing. Karel Pokorný, Antonín 
Krajčír, Roman Zajíček) – 0 se zdrželi.
Usnesení neschváleno, neboť pro nebyla nadpoloviční většina všech zastupitelů.
Na dotaz žadatelky paní Stejskalové, zda se stanovisko zastupitelstva dá ještě změnit, Michal Šlinc 
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odpovídá, že další dva dnes nepřítomní zastupitelé také e-mailem sdělili, že s přístavbou 
nesouhlasí.

3. Kontrola usnesení z 28. zasedání:
K usnesení č. 2/28/2016 – Záměr prodeje vyvěšen
K usnesení č. 3/28/2016 – Byl dodán geometrický plán k sepisu smlouvy
K usnesení č. 4/28/2016 – Záměr prodeje zveřejněn
K usnesení č. 5/28/2016 – Záměr prodeje zveřejněn
K usnesení č. 6/28/2016 – Nová ulice zapsána do RUIANu
K usnesení č. 7/28/2016 – Smlouva o dílo podepsána
K usnesení č. 8/28/2016 – Veřejnoprávní smlouva podepsána
K usnesení č. 9/28/2016 – Směrnice podepsána

4. Místostarosta Mgr. Kamil Feitl podává zprávu o daňových příjmech za září 2016: 1,73 mil. Kč. Loni 
to za září bylo o 294 tis. Kč méně. Za prvních devět měsíců roku činí meziroční nárůst daňových 
příjmů 1,92 mil. Kč.

5. Místostarosta Mgr. Kamil Feitl podává zprávu o plnění rozpočtu obce k 30.9.2016. Příjmy naplněno 
17,1 mil. Kč z rozpočtovaných 20,2 mil. Kč (84,7 %), výdaje naplněno 17,7 mil. Kč 
z rozpočtovaných 28,2 mil. Kč (62,9 %). Stav účtu k 30.9.2016 byl 31,2 mil. Kč.
Větší část investice do kanalizace ve Čtyřech chalupách již byla proplacena, zbývá uhradit kolem 
3 mil. Kč.

6. Místostarosta Mgr. Kamil Feitl informuje, že schválil rozpočtové opatření č. 22/2016, jímž se 
navyšují příjmy o 1.300.000 Kč (především vyšší daňové příjmy) a výdaje snižují o 62.080 Kč
(především snížení 142.000 Kč na položce opravy a udržování v MŠ).
Miroslava Stránská se táže, proč se snižují výdaje o 140 tisíc na opravách MŠ. Kam se promítla 
výměna vstupních dveří? Mgr. Kamil Feitl sděluje, že dveře jsou na jiné účetní položce.
Dále se Miroslava Stránská táže, kde bude instalována "knihobudka". Mgr. Kamil Feitl sděluje, 
že před obecním úřadem, kde může být dobře monitorována.
Přítomný host Petr Voves se táže, zda informace o knihobudce bude zveřejněna v letáku a zda je 
obec připravena na úvodní nápor uživatelů. Mgr. Kamil Feitl odpovídá, že ve zpravodaji bude 
podána informace a nápor se neočekává. Pokud se nashromáždí nehodnotné knihy, mohou se 
stáhnout a doplnit z jiných zdrojů.
Místostarosta Mgr. Kamil Feitl dále informuje, že schválil rozpočtové opatření č. 23/2016, kterým 
se navyšují příjmy o 32.000 Kč, což je dotace na volby, která se musí rozpočtovým opatřením 
zohledňovat ihned, takže to muselo být provedeno další samostatnou rozpočtovou změnou.
Zastupitelé berou rozpočtová opatření č. 22/2016 a 23/2016 na vědomí a tyto jsou přílohou zápisu.

7. Místostarosta Mgr. Kamil Feitl informuje, byl na 15 dnů vyvěšen záměr prodeje části pozemku parc. 
č. 570/11. K odkupu je dle geometrického plánu odděleno 69 m2. Je třeba stanovit podmínky 
prodeje. Táže se pana Pokorného, předsedy finančního výboru, zda má nějaký návrh prodejní 
ceny.
Ing. Karel Pokorný odpovídá, že by stanovil obdobnou prodejní cenu, za jakou žadatelé kupují 
sousedící pozemky od soukromé osoby. Obec by i mohla počkat na zápis prodeje sousedního 
pozemku do katastru nemovitostí.
Přítomná žadatelka o odkup Vlastimila Kropáčková uvádí, že by akceptovali cenu obvyklou.
Antonín Krajčír by počkal na uskutečnění prodeje sousedního pozemku, aby bylo jisté, že se 
žadatelé vůbec stanou vlastníky sousedního pozemku.
Michal Šlinc uvádí, že pokud se žadatelé domnívali, že cena obvyklá bude 470 Kč/m2, tak to je 
cena obvyklá pro "zbytkové" pozemky, ale za tuto cenu by tento konkrétní pozemek neprodával.
Mgr. Kamil Feitl navrhuje počkat s rozhodnutím o podmínkách prodeje, až bude v katastru vloženo 
právo pro žadatele k sousednímu pozemku. Zastupitelé s tímto postupem souhlasí.

8. Mgr. Kamil Feitl informuje o souhlasném stanovisku komise územního rozvoje obce se směnou
části pozemku parc. č. 719/5 o výměře cca 42 m2 u bytového domu čp. 631. Minule tato žádost 
nebyla schválena.
Michal Šlinc komentuje stanovisko komise. Směna není nutně pro obec potřeba, ale pro větší 
komfort zatáčky na cyklostezce by se směnou souhlasil. Zlepší se také tvar plotu žadatele, aby 
obec nemusela udržovat hůře přístupný šípovitý pozemek. (19:29)
Návrh usnesení č. 1/29/2016: "Zastupitelstvo obce Včelná schvaluje záměr směny části 
pozemku parc. č. 719/5 za část pozemku parc. č. 719/22 v k.ú. Včelná o odpovídající výměře, 
cca 42 m2. Součástí zveřejnění záměru bude grafická část." schválen hlasováním 8 pro –
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0 proti – 0 se zdrželi.

9. Mgr. Kamil Feitl představuje již předjednanou žádost o darování či prodej kanalizace DN300 
v areálu firmy Osiva Boršov této firmě. K prodeji není námitek, neboť obec předmětnou část 
kanalizace nepotřebuje.
Návrh usnesení č. 2/29/2016: "Zastupitelstvo obce Včelná schvaluje vyřazení části 
kanalizace DN300 v areálu firmy OSIVA Boršov na pozemku parc. č. 690/24 v k.ú. Boršov 
nad Vltavou z veřejné stokové sítě a záměr prodeje této části kanalizace." schválen 
hlasováním 8 pro – 0 proti – 0 se zdrželi.

10. Zprávy místostarosty obce:
a) Místostarosta Roman Zajíček informuje o postupu na stavbě kanalizace ve Čtyřech chalupách:

provádějí se dokončovací práce všech etap a začištění staveniště. Po zlepšení počasí bude 
ještě odvážena hlína. Kolaudace se očekává zhruba v půli listopadu. Obec shromažďuje 
vyžadované podklady pro poskytovatele dotace – Jihočeský kraj, aby je odevzdala do termínu 
24.10.
Michal Šlinc doporučuje doručit do schránek připojovaných nemovitostí dopis Čevaku 
o způsobu připojování jednotlivých nemovitostí.
Miroslava Stránská se táže, zda lidé dostali informaci o místním poplatku za připojení?
Michal Šlinc odpovídá, že zatím ne, tato informace by se mohla přibalit k té o připojování.
Miroslava Stránská uvádí, že se vlastníci nemovitostí nebudou moci připojit, dokud místní 
poplatek nezaplatí. 

b) Mgr. Kamil Feitl informuje, že ve dnech 17. až 20. října proběhne rekonstrukce ulice Krátká. 
Je již zrekonstruováno veřejné osvětlení. (19:46) Majitelé nemovitostí budou požádáni 
o neparkování aut v ulici v době stavby.

c) Mgr. Kamil Feitl informuje, že technické služby začaly s úpravami prostranství u Kaštanu, příští 
týden nastoupí odborná firma.

d) Mgr. Kamil Feitl a Miroslava Stránská informují, že na dětské hřiště v ulici Sokolovského byla 
podána žádost o dotaci 0,5 mil. Kč k ČEZu z programu Oranžové hřiště.

e) Mgr. Kamil Feitl informuje, že pro rekonstrukci budovy kulturního domu poptal tři projektanty 
na vypracování studie, případně projektu. Dva podali nabídku, u levnějšího bude zadáno 
zpracování studie, která by měla být nejlépe veřejně projednána. Realizace zatím není přímo 
aktuálně plánována, ale měl by být připraven projekt pro případné dotace.
Přítomný host Petr Voves a Miroslava Stránská diskutují vhodné dotační možnosti, docházejí 
však k závěru, že aktuální výzvy se nedají časově stihnout.
Mgr. Kamil Feitl uvádí, že by se mohl v KD zachovat i byt.
Přítomný host Petr Voves se táže, zda zastupitele neděsí požadavek státu na sociální bydlení. 
Má obec takové byty?
Mgr. Kamil Feitl uvádí, že obec takové byty nemá, pokud k jejich zřizování bude nucena, najde 
nějaké řešení, např. pronájem bytu jinde.

f) Miroslava Stránská navrhuje projednat zvýšení odměn místostarostům.
Navrhuje pro místostarostu pověřeného zastupováním starosty po dobu, kdy nevykonává 
funkci, 23.500 Kč měsíčně a pro druhého místostarostu 15.000 Kč měsíčně. O tomto návrhu 
dáno hlasovat.

Návrh usnesení č. 3/29/2016: "Zastupitelstvo obce Včelná schvaluje měsíční odměnu 
místostarosty Romana Zajíčka ve výši 15.000 Kč měsíčně, a to od 7.10.2016" schválen 
hlasováním 6 pro – 0 proti – 2 se zdrželi (Roman Zajíček, Ing. Karel Pokorný).

Návrh usnesení č. 4/29/2016: "Zastupitelstvo obce Včelná schvaluje měsíční odměnu 
místostarosty Mgr. Kamila Feitla ve výši 23.500 Kč měsíčně, a to od 7.10.2016" schválen 
hlasováním 6 pro – 0 proti – 2 se zdrželi (Mgr. Kamil Feitl, Ing. Karel Pokorný).

11. Zprávy předsedů výborů a komisí obce:
a) Předseda finančního výboru Ing. Karel Pokorný informuje o jednání o výkupu pozemků 

na budoucí dálnici. Ředitelství silnici a dálnic zvýšilo ocenění pozemků z desítek tisíc 
na 459.680 Kč a předložilo obci návrh smlouvy.
Podmínky jsou nyní tedy výhodné a je třeba vyvěsit záměr prodeje dotčených pozemků.
Návrh usnesení č. 5/29/2016: "Zastupitelstvo obce Včelná schvaluje záměr prodeje 
pozemků parc. 792/5, 792/14 a 792/16 k.ú. Včelná o celkové výměře 2041 m2." schválen
hlasováním 8 pro – 0 proti – 0 se zdrželi.
Miroslava Stránská se táže, zda se plánuje schůzka finančního výboru k rozpočtu.
Ing. Karel Pokorný odpovídá, že k tomuto bodu se může výbor svolat dost rychle.
Člen výboru Roman Zajíček navrhuje hned příští týden.
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b) Za kontrolní výbor předsedkyně Miroslava Stránská sděluje, že se výbor sešel v tuto neděli 
večer a vypracoval zápis, v němž uvádí, že našel nedostatek ve smluvním vztahu s firmou 
Čevak. Navrhuje na příští rok připravit výběrové řízení na provozovatele vodohospodářské 
soustavy obce s trváním vztahu na dobu určitou, nikoli neurčitou. Při tomto postupu by se 
měla do konce října poslat výpověď na provozování vodovodu.
Z kontroly smluvních vztahů na elektřinu a plyn vyplynulo, že je dlouhodobě chybně uváděna 
adresa odběrného místa v bytě kulturního domu. Adresa odkazuje na jinou nemovitost. Tuto 
chybu je také třeba napravit. Dodavatele energií by bylo vhodné vysoutěžit např. na dva roky,
a poté poptat znovu.
Výbor navrhuje přeměřit správné nastavení jističů v obecních budovách dle skutečného 
odběru. 
Mgr. Kamil Feitl předává Miroslavě Stránské nájemní smlouvu na obecní lesy ke zvážení 
úpravy smlouvy dodatkem.

c) Michal Šlinc za komisi územního rozvoje uvádí, že do konce října bude Správou a údržbou 
silnic provedena oprava ulice Nádražní. SÚS vznesla i požadavek na instalaci obrubníků
kolem soukromého parkoviště naproti restauraci U Kaštanu.
V rámci oprav stavební firma také osadí v ulici Nádražní i oboustranně obrubníky a zatrubní 
stoku tam, kde má vést chodník, což uhradí obec.

Dále Michal Šlinc informuje o záležitosti zaplavování pozemku s domkem pana Švarce
pod tratí z obecní kanalizace, resp. otevřené stoky. Uvádí, že obec by s tím měla něco dělat,
a doporučuje protipovodňové opatření formou opěrné zídky z panelů a betonových sloupků.
Dále obec k nemovitosti pana Švarce slíbila přivést přípojku vodovodu na hranici pozemku, 
k čemuž je připravená stočená hadice v zemi již od stavby sousedního ZTV. Protažení 
vodovodu by se dalo udělat v rámci stavby ochranné zídky.
Přítomný host pan Miroslav Švarc doplňuje, že má od Čevaku již 2 roky souhlas k připojení.
Diskutuje se o způsobu provedení zídky, zda ji mohou provést obecní technické služby, avšak 
Roman Zajíček má za to, že bude potřeba betonové sloupky instalovat firmou s jeřábem.
S výše domluveným postupem zastupitelé souhlasí. 

d) Za komisi kulturní a sociální podává zprávu předsedkyně Ing. Alice Nejedlá. Kulturní akce 
byly oznámeny ve zpravodaji, takže je není třeba blíže představovat. Dále informuje o výkonu
opatrovnictví u třech občanů. U jednoho vyvstává otázka, zda je schopen samostatného 
bydlení, anebo bude nutné umístění do pečovatelského ústavu. O radu v této oblasti požádala
obec i odborníky ze sociálního odboru magistrátu města. U tohoto občana je též požádáno 
o všechny sociální příspěvky.

e) Ing. Stanislav Pražák představuje žádost Sportovního klubu o příspěvek na hokejbalovou 
výstroj. Dále dává ke zvážení zřídit fond na ocenění úspěchů včelenských sportovců.
Probíhá diskuze o možnostech oceňování sportovců, např. skrze Cenu obce, ale zatím 
bez konkrétních výsledků. (čas 20:30)

12. Různé:
a) Termín příštího jednání předběžně stanoven na čtvrtek 3.11. v 18 hodin.

Dále Mgr. Kamil Feitl navrhuje, zda by se mohlo uspořádat setkání zastupitelů s občany 
v restauraci u Kaštanu. Předběžný návrh termínu 1.11.2016 v 19 hodin, bude upřesněno ve 
zpravodaji.
Přítomný host Petr Voves se táže, zda setkání bude pořádáno obcí, nebo Naší Včelnou. 
Mgr. Kamil Feitl odpovídá, že obcí.

13. Diskuze:
a) Přítomný host Petr Voves se táže, zda bude obec reagovat na nabídku pořízení kompostérů, 

jak navrhuje svazek obcí?
Mgr. Kamil Feitl odpovídá, že ne.

b) Přítomný host Petr Voves upozorňuje, že bude třeba vydat vyhlášku s výjimečnými akcemi, 
kdy je povoleno narušovat noční klid.
Mgr. Kamil Feitl upřesňuje zákonný rámec dodržování nočního klidu. Každý občan má právo 
na klidný spánek, proto musí mít informaci o jeho případném rušení dopředu, aby se podle 
toho zařídil. Předpis je platný již od 1.10.2016. Obec by měla opravdu formou vyhlášky 
schvalovat seznam akcí rušících noční klid.
Přítomný host Petr Voves doporučuje, aby se k takovému seznamu vyjádřily především 
spolky pořádající občasně pozdní produkce.
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c) Přítomný host RNDr. Ivo Nesrovnal se táže, proč nově pořizované zastávky MHD U Kaštanu 
nemají nový rovný podklad. Pozemek není v rovině a zastávky jsou našikmo.
Michal Šlinc odpovídá, že pozemek pod zastávkou není obecní, ale obec již pracuje 
na převodu pozemku do svého vlastnictví. Potom je možno se touto záležitostí dále zabývat.

d) Přítomný host RNDr. Ivo Nesrovnal se dále táže, proč se u přejezdu na tř.5.května 
při rekonstrukci neopravila i odvodňovací část.
Michal Šlinc odpovídá, že úprava odvodňovacího žlabu nebyla v projektu. V projektu nebylo 
ani doasfaltování k tomuto žlabu, ale k tomu se podařilo SÚS nakonec přesvědčit.
Roman Zajíček se táže, proč pan Nesrovnal neuplatnil tento požadavek obce na jednání 
ohledně rekonstrukce přejezdu na podzim minulého roku. Tehdy byl na jednání přítomen jako 
obecní stavební technik.
Dle RNDr. Ivo Nesrovnala se takové technické záležitosti na jednání v minulém roce neřešily.
Michal Šlinc rekapituluje, že investorem stavby byla SŽDC, zatímco odvodňovací žlab je 
Jihočeského kraje. Na podzim 2015 si to obec do požadavků nedala, takže nyní to nebylo 
provedeno.

e) Přítomný host RNDr. Ivo Nesrovnal dále uvádí, že četl zápis z minulého zasedání, kde byl 
dán prostor velké diskuzi o bývalé starostce, což si myslí, že by se nemělo připustit.
Dále se táže, proč zastupitelé nezvolí starostu, u obcí s 1800 obyvateli je to unikum a působí 
to divně i na úřadech. Byl-li krok A odvolání starostky, měl by být i krok B. Pověst Včelné tím 
dle něho trpí.
Miroslava Stránská oponuje v tom smyslu, že bývalá starostka zastupitele nesjednocovala,
a bez ní obec funguje lépe.
Antonín Krajčír uvádí, že obec utrácí za zastupitele vedoucí obec méně peněz než minule. 
Na otázku "proč nemáte starostu?" lidem odpovídá, že voda teče, světla svítí, obec funguje, 
a navíc zjistil, že takových obcí je více, minimálně desítky.
Přítomnému hostu RNDr. Ivo Nesrovnalovi se to jeví jako divný přístup.
Romanu Zajíčkovi naopak vadí, že se někdo snaží stavět generace proti sobě různými letáky 
a podobně, včetně lživých informací.
Předsedající Mgr. Kamil Feitl uzavírá diskuzi k tomuto bodu.
Přítomný host Petr Voves se ještě táže pana Nesrovnala, zda se dají očekávat další letáky.
Může srovnat práci zastupitelstva ve Včelné s tím v Čakově, a dle něho zastupitelstvo Včelné 
pracuje velmi dobře. Měl by být nyní ponechán čas na práci, a při dalších volbách se znovu 
rozdají karty.

f) Přítomný host JUDr. Ivana Rygálová se vrací k zápisu z minulého zasedání.
V první řadě by se chtěla omluvit bývalé starostce Jarmile Mandžukové za to, že se v zápise 
objevila její poznámka, že jako bývalá starostka měla příplatek 2000 Kč měsíčně za jednu 
svatbu provedenou zde na obecním úřadě. Následně zjistila, že to není pravda. Uvádí, jak 
k této myšlence mylným výkladem právních předpisů původně dospěla.
Dále by ráda uvedla na pravou míru, že ji z pozice předsedkyně kulturní komise před 10 lety 
bývalá starostka „nevyštípala“, ale když spolupráce nebyla možná a neměla z důvodu chování 
bývalé starostky možnost práci koordinovat a rozhodovat samostatně, informovala o tom 
bývalého starostu a po dohodě s ním navrhla Jarmile, aby kulturní komisi dělala sama, 
což ona přijala, a paní Rygálová již pouze z vlastní vůle spolupracovala tam, kde jí to 
neobtěžovalo.
Dále uvádí, že byla i nespokojená se zápisem z minulého jednání, kde, jak říkal již pan 
Nesrovnal, jí bylo poskytnuto hodně prostoru. Poslechla si zpětně záznam z jednání, protože 
původně nevěděla, že je nahráváno. Ve svém projevu toho řekla i daleko více, zapadalo to 
do nějakého celku, přičemž reagovala na různé poznámky jiných přítomných občanů.
Na zastupitelstvo přišla a argumentaci, kterou minule uvedla, zvolila, protože měla informaci, 
že bude předána petice za odstoupení členů zastupitelstva, kteří bývalou starostku odvolali.
Doporučovala by zapisovat všechny připomínky občanů na zasedání pečlivěji, i vzhledem 
k tomu, jaká situace v obci nyní panuje, aby to bylo úplně zřejmé a nebylo to vnímáno jako 
atak z její strany. Tak to vůbec nevnímala, a myslí si, že ani ti, kdo tam byli přítomni, protože 
ona odcházela ze zasedání s dobrým pocitem, že zabránila podání petice, když podezírala 
některé občany, že tu petici ukáží.

K petici, resp. k letáku roznesenému do schránek v neděli, má potřebu se ještě vyjádřit.
V letáku, který je dle ní částečně předvolební agitací Jarmily Mandžukové před krajskými 
volbami, je hodně odsudků a řada nepravd, jimiž se nehodlá konkrétně zabývat. Petice je dle 
ní zavádějící, jakož i onen leták, a manipuluje občany. Není možné, aby petiční výbor tvrdil 
občanům, že je to vůle občanů, aby byla starostkou. Nemáme přímou demokracii, aby občané 
volili přímo starostu, ale demokracii zastupitelskou. To znamená, že občané volí své 
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zastupitele, a ti pak ze svého středu volí starostu. A zastupitelstvo jako kolektivní orgán je 
oprávněno, pokud má k tomu své důvody, starostu odvolat. Získání preferenčních hlasů není 
vůbec rozhodující pro to, aby ten, kdo jich má nejvíce, byl starostou. Takže odvolání starostky, 
pokud jej petiční výbor považuje za porušení základních principů demokracie, tak se mýlí, a je 
překvapena, když vidí, kdo je členem petičního výboru.
Dále není pravda, že starostka nebyla informována, že jí hrozí odvolání, neboť to bylo 
uvedeno i v návrhu smlouvy o spolupráci, z níž příslušnou pasáž sama zveřejnila. A náznaky 
varování, byť ne tak výrazné, se dají dohledat i v zápisech z jednání zastupitelstva.
Také výrazy, jako "Zlovůle několika jedinců" a "Nemáme si nechat líbit" by se měly odložit,
a takové další letáky, které dostáváme, by měly být umírněné, neboť jenom dále víří zlou krev 
na obci. Nebyla by ráda, kdyby došlo k odstoupení zastupitelů, to by situaci na obci ještě více 
rozkolísalo. Pokud by Jarmila skutečně měla vážný zájem o to, aby obec fungovala, tak se 
svými přáteli, nebo s Vámi (myšlen přítomný pan Nesrovnal), nebude tuto petici vůbec 
podporovat. Pravděpodobně se snažíte vyvolat mimořádné volby, a to je špatně, protože pak 
bude situace daleko horší, než je teď.
Dále JUDr. Ivana Rygálová uvádí, že zákon o obcích počítá s tím, že je-li starosta odvolán, 
zastupuje jej až do zvolení nového starosty místostarosta. Pokud se rozhodli zastupitelé 
starostu nezvolit, tak je to velmi jednoduché, protože nikdo z nich s touto pracovní pozicí 
nepočítal, každý má svoji práci, a ve svém volném čase musí tedy oba místostarostové více 
pracovat, aby tu agendu obce udrželi.

Zasedání ukončeno v 21:05 hodin

Zapsal: Mgr. František Mareš ve dnech 6. až 11.10.2016

Doplněno a ověřeno dne ...................

Ověřovatelé: Antonín Krajčír .............................................. 

Ing. Alice Nejedlá ..............................................

Místostarosta:   Mgr. Kamil Feitl ..............................................
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